

## 國立中興大學獸醫學系博士班研究生 11 學年度考核通知書

### Assessment for the PhD Program of Department of Veterinary Medicine, National Chung Hsing University

主旨:檢送本系博士班研究生\_\_\_\_\_ (學號: \_\_\_\_\_)本學年度考核通知書如下，請查照。

Subject: Enclosed is the assessment notice for the PhD student Name \_\_\_\_\_, (Student ID: \_\_\_\_\_) of the Department of Veterinary Medicine. Please review accordingly

考 核 事 項 Assessment Items	考 核 委 員 評 語 Evaluation Committee Members Comments	考 核 委 員 會 簽 名 Signatures of the Evaluation Committee Members
指導教授 評 語 Advisor Comments	評估該生是否能 如期畢業 Evaluation of whether the student can graduate on time	
	是否需要額外協助? Whether additional assistance is needed	
考核日期 Date	民國 年 月 日 時 ROC (Y) (M) (D) (H)	指導教授簽章 Signatures of Advisor
會議地點 Meeting Place	年 月 日 (Y) (M) (D)	主任簽章 Signatures of Chairman  年 月 日 (Y) (M) (D)

1. 依本系博士班研究生在校就讀行事細則第二條規定，「1. 博士生選定指導教授後，需每學年至少舉行一次研修進度考核，並將考核進度表送獸醫學系存查。指導教授需於第一次研修進度考核前成立『論文指導考核委員會』，負責指導、考核、審查研究生之研習。2. 『論文指導考核委員會』，委員三至五人，指導教授為當然委員，其他委員由指導教授推薦，送請系主任聘任之。委員應具備學位授予法認定可擔任學位考試委員之資格。由本校合格之專任教師擔任為原則，但若經系主任同意，亦得由合格之校外或本校兼任教師擔任。3. 第一次研修進度考核時，論文指導考核委員會應訂定與該生論文相關之基礎科目一科為其博士學位候選人資格考核筆試科目。」。

According to the regulations in Article 2 of the "Regulations for PhD Students in the Department of Veterinary Medicine," it is stated that:

1. After a doctoral student selects a supervising professor, they must hold at least one research progress assessment each academic year and submit the progress report to the Department of Veterinary Medicine for record-keeping. The supervising professor must establish a 'Thesis Guidance and Assessment Committee' before the first research progress assessment, responsible for guiding, evaluating, and reviewing the student's research progress.
  2. The 'Thesis Guidance and Assessment Committee' shall consist of three to five members, with the supervising professor being a mandatory member. Other members are recommended by the supervising professor and appointed by the department chair. Committee members must meet the qualifications defined by the Degree Conferral Act to serve as members of the degree examination committee. It is the principle that full-time faculty members from the university serve as committee members. However, with the consent of the department chair, qualified external or part-time faculty from the university may also serve.
  3. At the first research progress assessment, the Thesis Guidance and Assessment Committee must designate one basic subject related to the student's thesis as the written examination subject for the doctoral candidate qualification assessment.
2. 本通知書請指導教授召開『論文指導考核委員會』，惠請於每年八月三十一日前送至系辦公室存查。  
This notice requests the supervising professor to convene the "Thesis Guidance and Assessment Committee" and kindly submit the documents to the department office for record-keeping by August 31st of each year